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Høringsuttalelse vedr Langerud koblingsstasjon 

Som grunneier av Gnr 121, Bnr 1 har jeg 25 mål som blir berørt av det planlagte stasjonsområdet. 

Siden det meste av arealet på min eiendom har skog i hogstklasse 2 og 3 (altså god skog, men ikke 
hogstmoden), er det sterkt ønskelig at det ses på mulighetene for å avstå fra dette området. 
Området ligger helt i utkanten av det planlagte stasjonsområdet i nord‐østre hjørne. Om dette 
området kan stå urørt, vil man i tillegg til å bevare skogen også gjøre stasjonen mindre synlig og 
eksponert fra områdene og gården nord‐øst for stasjonen. 

Ellers vil jeg nevne at siden også Elvia (47kv‐anlegg) og KI‐Våler (132 kv‐anlegg) har prosjekter i 
området (som begge berører min eiendom), er det viktig at NVE påser partene går sammen for å 
finne den beste samfunnsøkonomiske (ikke bedriftsøkonomiske!) løsningen totalt sett.  

Det kan virke som om de 3 aktørene Statnett, KI‐Våler og Elvia i for stor grad sitter på hver sin tue 
uten særlig samarbeid seg imellom. Spesielt virker det merkelig at ikke Elvias regionalnett kan koble 
seg på ved nye Langerud stasjon istedenfor at det skal bygges ny stasjon ved Vålerveien som vil 
beslaglegge dyrket mark her samt at det da må etableres en helt ny kraftlinjetrase sydover retning 
nye Langerud stasjon som vil redusere produktivt skogsareale samt ha betydelig negativ visuell effekt 
sett fra Vålerveien og Østerud gårdene i uoverskuelig fremtid. 
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